
Маг.-фарм. Мирослава Люцканова пред

Добруджа ТВ

Според маг.-фарм. Мирослава Люцканова, Председател на РФК Добрич, бързият преход е довел до напрежение

с е-рецептите, но грешките ще се изчистят с времето. Тя заяви, че фармацевтичният сектор е най-регулираният

сектор от здравеопазването в момента.

Цялото интервю с маг.-фарм. Мирослава Люцканова можете да видите ТУК:

https://dobrudjatv.net/novina/farmacevt-byrziqt-prehod-dovede-do-naprejenie-s-e-receptite-greshkite-shte-se-izchistqt-s-vremeto/10928

